

PARLIAMENTARY LIBRARY

Sir John A. Macdonald moved the appointment of a Joint Committee to assist the Speaker in the direction of the Library of the House of Parliament, so far as the interests of this House are concerned—the Committee to consist of Sir George Cartier, Messrs. Sandfield Macdonald, McDougall, Grey, Smith, Blanchet, Tupper, Morris, Chamberlin, Mills, Dorion, and the mover. Carried.

STANDING COMMITTEES

Sir John A. Macdonald also moved the appointment of the following select Committee to strike the Standing Committees:—Sir George Cartier, Tilley, McDougall, Langevin, John Sandfield Macdonald, Dorion, Holton, Chauveau, Smith, Mackenzie, Walsh, Cartwright, Bolton, and McKeagney.—Carried.

GREAT WESTERN RAILWAY

Hon. Mr. Rose brought down a message from His Excellency transmitting correspondence and documents, relative to the agreement made by the Government with the Great Western Railway for the settlement of the debt due the Government, which matter His Excellency recommended to the favourable consideration of the House.

THE RAILWAY COMMISSIONERS

Mr. Jones (Leeds and Grenville North) enquired, 1st, whether it is the intention of the Government to allow the member for the North riding of Norfolk to retain his seat in this House as paid Commissioner of the Intercolonial Railroad, without re-election; 2nd whether the Government has decided on the amount of salary to be paid each Intercolonial Railroad Commissioner, if so, what is the amount? 3rd, whether the trips of the Intercolonial Railroad Commissioners to the Maritime Provinces last fall were at the expense of the Dominion.

Sir John A. Macdonald said as to the 1st question the Government had no power to compel an hon. gentleman to resign his seat, and had no intention of depriving him of his office as Intercolonial Commissioner. The answer to the 2nd question was that the Government had not decided on the amount of salary to be paid to Intercolonial Railroad Commissioners. In reply to the 3rd question as to whether the trips of the Commissioners were at the expense of the Dominion, he

BIBLIOTHÈQUE DU PARLEMENT

Sir John A. Macdonald propose la création d'un Comité conjoint chargé d'aider l'Orateur à gérer la Bibliothèque du Parlement, dans l'intérêt de la Chambre; le Comité doit se composer de Sir George Cartier, MM. Sandfield Macdonald, McDougall, Grey, Smith, Blanchet, Tupper, Morris, Chamberlin, Mills, Dorion, et de l'auteur de la proposition.

Adopté.

COMITÉS PERMANENTS

Sir John A. Macdonald propose également la création du Comité spécial suivant pour constituer des Comités permanents: Sir George Cartier, MM. Tilley, McDougall, Langevin, John Sandfield Macdonald, Dorion, Holton, Chauveau, Smith, Mackenzie, Walsh, Cartwright, Bolton, et McKeagney.—Adopté.

LE CHEMIN DE FER GREAT WESTERN

L'hon. M. Rose présente un message de la part de Son Excellence et transmet la correspondance et les documents relatifs à l'accord conclu entre le Gouvernement et le chemin de fer Great Western en vue du règlement d'une dette envers le Gouvernement, question que Son Excellence recommande à l'attention favorable de la Chambre.

LES COMMISSAIRES AU CHEMIN DE FER

M. Jones (Leeds et Grenville Nord) demande tout d'abord si le Gouvernement a l'intention de permettre au député de Norfolk Nord de conserver, sans nouvelle élection, son siège à la Chambre à titre de commissaire du Chemin de fer Intercolonial; deuxièmement, si le Gouvernement a décidé du traitement que recevra chaque commissaire au Chemin de fer Intercolonial et, si oui, quel en est le montant? Troisièmement, si les voyages effectués l'automne dernier par les commissaires au Chemin de fer Intercolonial dans les Provinces Maritimes, sont aux frais du Dominion.

Pour répondre à la première question, Sir John A. Macdonald déclare que le Gouvernement n'a pas le pouvoir d'obliger un député à abandonner son siège et n'a pas l'intention de le priver de ses fonctions de commissaire du Chemin de fer Intercolonial. En réponse à la deuxième question, il fait savoir que le Gouvernement n'a pas décidé du traitement qui sera versé aux commissaires du Chemin de fer Intercolonial. Quant à la question de savoir si les voyages des commissaires sont